

聖堂報告

常年期第廿四主日

13/09/2026

1. 為表達各位弟兄姊妹對已離世亡者的思念及求天主憐憫亡者獲享永遠的安息。本堂於每月第三個星期五「追思亡者逾越感恩祭」，本月安排如下：

日期：9月18日（本星期五） 時間：晚上 7:15

地點：聖依納爵小堂

歡迎有意為追思亡者的親友出席，並可帶同「亡者照片」，放在祭台前。

2. 本堂 2026-2028 年「成人慕道班+再慕道班」及中文「兒童主日學」招生，歡迎有興趣人士參與，彼此「愛與服務·愈顯主榮」。

3. 為迎接中秋，聖堂特別舉辦「同心共聚慶中秋」活動。凡有興趣參加教友，特別為獨自在港過節弟兄姊妹，歡迎出席參與，共慶佳節。活動詳情：

日期：9月25日（中秋節） 時間：晚上 6:30 – 8:30

地點：聖堂一樓雅聚軒

內容：猜燈謎、傳統遊戲、共享應節食品、賞月聊天及特別活動。

費用：20 元

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

24th Sunday of Ordinary Time

13th September 2026

1. In memory of our beloved brothers and sisters who have passed away, our chapel will hold a "Memorial and Thanksgiving Mass" on the third Friday of every month. The mass for this month will be held on September 18, 2026 (coming Friday), at 7:15 PM, here at St. Ignatius Chapel. All parishioners who wish to commemorate their departed relatives or friends are welcome to attend. You may optionally bring a photo of the deceased to place on the altar.
2. We are now inviting applications for the "Adult Chinese Catechism and Laity Formation Class" as well as the Chinese "Children's Sunday Schools" for the 2026-28 term. All who are interested are encouraged to participate, so that together we may "Show the Lord's glory through love and service."

The announcements mentioned above are displayed at the chapel entrances and have also been uploaded to the website of the chapel. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!